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Protokół posiedzenia nr 83/2023 

Komisja Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych RM 

w dniu 17 kwietnia  2023 r., Ratusz, od godz. 15.30 do 17.00 

Skład komisji - 8 radnych zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej, obecnych 8 członków – lista obecności 

stanowi zał. nr 1 do protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

Naczelnik Wydziału Rozwoju Miasta – Kamil Lizurej 

Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych –Monika Stankiewicz 

Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 3 - Ewa Stadnicka 

Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 4 - Elżbieta Motyl 

Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 1 - Elżbieta Jadczak 

Animator – Damian Roksela  

Animator – Tomasz Bobrowski 

Animator – Maciej Duczek  

Ad. pkt 1.  

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych RM 

Helena Szymkiewicz, która powitała zebranych i stwierdziła prawomocność obrad.  

Ad. pkt 2. 
Przewodnicząca Komisji zgłosiła poprawkę do porządku obrad wnosząc o usunięcie podpunktu           

z oględzin Szkoły Podstawowej nr 5 z racji tego, iż na terenie Szkoły znajduje się boisko a nie Orlik. 
Innych poprawek nie zgłoszono. Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie usunięcie punktu 

jednogłośnie poprawka została przyjęta.    

Następnie przystąpiono do przyjęcia poniższego porządku obrad: 
1.Otwarcie posiedzenia. 
2.Przyjęcie porządku obrad.   
3.Wizytacja Orlików w celu sprawdzenia stanu technicznego w następującej kolejności:  

Godz. 15.30 - „ Orlik” przy Szkole Podstawowej nr 3  
Godz. 16.00 – „ Orlik” Przy Szkole Podstawowej nr 4 
Godz. 16.30 – „ Orlik” Przy Szkole Podstawowej nr 1 
Godz. 17 .00 – „ Orlik” Przy Szkole Podstawowej nr 5  

4.Zamknięcie posiedzenia. 
Komisja jednogłośnie przyjęła porządek obrad wraz z poprawką.  
 

 

Ad.3. 
Dokonano wizji lokalnej obiektu sportowego typu „ Orlik” przy Szkole Podstawowej nr 3 przy udziale 

animatora Damiana Roksela oraz Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 3  Ewy Stadnickiej. Komisja po 
dokonaniu oględzin obiektu zgłosiła następujące wnioski:    

- odmalować linie na boisku, 

- zakupić siatki na kosze, 
- uzupełnić ubytki podłoża na bieżni,  

- przeczesać i uzupełnić granulat boiska trawiastego, 
- dokonać wymiany siatki ochronnej boiska do koszykówki od strony szkoły lub uzupełnić ją siatką      

metalową do wysokości 2,5 m. 
- rozważyć zamontowanie na dachu szatni paneli fotowoltaicznych w celu ogrzania szatni i uzyskania    

ciepłej wody, 

- dokonać wymiany oświetlenia lamp zewnętrznych całego obiektu na energooszczędne,    
 

 



 2 

Następnie Komisja dokonała wizji lokalnej „ Orlika” przy Szkole Podstawowej nr 4 przy udziale 

animatora Tomasza Bobrowskiego oraz Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 4 Elżbiety Motyl. 
Komisja po dokonaniu oględzin obiektu zgłosiła następujące wnioski: 

- wymienić bardzo uszkodzone siatki ogrodzeniowe od strony przedszkola,  
- zakupić siatki na kosze do koszykówki, 

- dokonać wymiany oświetlenia lamp zewnętrznych całego obiektu na energooszczędne, 

- zbudować kanał ociekowego deszczówki,  
- dokonać wymiany całej nawierzchni na boiskach „Orlika” ( nowy „Orlik”),  

- wymienić uszkodzone drzwi w budynku szatni przy „Orliku”, 
- rozważyć zamontowanie na dachu szatni paneli fotowoltaicznych w celu ogrzania szatni i uzyskania       

ciepłej wody,  
 

 

W dalszej części Komisja dokonała wizji lokalnej „ Orlika” przy Szkole Podstawowej nr 1 przy udziale 
animatora Macieja Duczka oraz Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 1 Elżbiety Jadczak. Komisja po 

dokonaniu oględzin obiektu zgłosiła następujące wnioski: 
- przeczesać część trawiastą boiska i zebrać nadmiar granulatu,  

- wymienić piasek na skoczni w dal, 

- naprawić bojler w szatni, 
- zakupić elektryczną sprężarkę, 

- dokonać wymiany oświetlenia lamp zewnętrznych całego obiektu na energooszczędne, 
- rozważyć zamontowanie na dachu szatni paneli fotowoltaicznych w celu ogrzania szatni i uzyskania    

ciepłej wody,  
- odnowić elewację budynku szatni zniszczonej przez wandali,  

 

 
   

Ad pkt. 4. 

Wobec omówienia porządku obrad Przewodniczący zamknął posiedzenie komisji. 

 

 
 

 
 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała: Karolina Domasiewicz (-) 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Kętrzynie 

Przewodnicząca Komisji 

Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych 

                                                                           (-) Helena Szymkiewicz 


